

PRAYERS

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Five Hundred and Forty-Eighth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of Canada, concerning the Crowsnest Pass rate, presented by the honourable Member for Hamilton Mountain (Mr. Deans) on Tuesday, May 24, 1983 and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Five Hundred and Forty-Ninth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of Canada, concerning the Crowsnest Pass rate, presented by the honourable Member for Vancouver Kingsway (Mr. Waddell) on Tuesday, May 24, 1983 and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Five Hundred and Fiftieth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of Canada, concerning the Crowsnest Pass rate, presented by the honourable Member for Churchill (Mr. Murphy) on Tuesday, May 24, 1983 and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Mr. Bussières, seconded by Mr. MacGuigan, by leave of the House, introduced Bill C-158, An Act respecting the Canada Development Corporation, Canada Development Investment Corporation and certain other corporations, which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

The text of the Message and Recommendation of the Governor General pursuant to Standing Order 66(2) in relation to the foregoing Bill is as follows:

His Excellency the Governor General recommends to the House of Commons the appropriation of public revenue under the circumstances, in the manner and for the purposes set out in a measure entitled "An Act respecting the Canada Development Corporation, Canada Development Investment Corporation and certain other corporations".

Mr. MacGuigan, seconded by Mr. Bussières, by leave of the House, introduced Bill C-159, An Act respecting the Tax Court of Canada and to amend the Federal Court Act, the Judges Act and the Unemployment Insurance Act, 1971, which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

The text of the Message and Recommendation of the Governor General pursuant to Standing Order 66(2) in relation to the foregoing Bill is as follows:

PRIÈRE

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le cinq cent quarante-huitième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents du Canada, concernant le tarif du Pas du Nid-de-Corbeau, présentée par l'honorable député de Hamilton Mountain (M. Deans) le mardi 24 mai 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le cinq cent quarante-neuvième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents du Canada, concernant le tarif du Pas du Nid-de-Corbeau, présentée par l'honorable député de Vancouver Kingsway (M. Waddell) le mardi 24 mai 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le cinq cent cinquantième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents du Canada, concernant le tarif du Pas du Nid-de-Corbeau, présentée par l'honorable député de Churchill (M. Murphy) le mardi 24 mai 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

M. Bussières, appuyé par M. MacGuigan, dépose, avec la permission de la Chambre, le projet de loi C-158, Loi concernant la Corporation de développement du Canada, la Corporation de développement des investissements du Canada et certaines autres sociétés et corporations, qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

Le texte du message et de la recommandation du Gouverneur général, imprimé en conformité des dispositions de l'article 66(2) du Règlement, au sujet du projet de loi précité, se lit ainsi:

Son Excellence le gouverneur général recommande à la Chambre des communes l'affectation de deniers publics dans les circonstances, de la manière et aux fins prévues dans une mesure intitulée «Loi concernant la Corporation de développement du Canada, la Corporation de développement des investissements du Canada et certaines autres sociétés et corporations».

M. MacGuigan, appuyé par M. Bussières, dépose, avec la permission de la Chambre, le projet de loi C-159, Loi concernant la Cour canadienne de l'impôt et modifiant la Loi sur la Cour fédérale, la Loi sur les juges et la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

Le texte du message et de la recommandation du Gouverneur général, imprimé en conformité des dispositions de